



PROTOKOLL

Protokoll fört vid styrelsemöte med MBF i Västerås 2021-07-04.

Plats: Bridgelokalen, Ånghammargatan 6 i Västerås

Tid: 16.00-19.00

Närvarande: Birgitta Samuelsson

Lennart Ekholm

Ulf Sundberg

Elisabeth Stanley

Per-Åke Jansson

Bo Wiker

Steven Sjöberg

Frånvarande: Lars Gustavsson

Anders Dahlström

1. Mötets öppnande.

Ordförande Birgitta Samuelsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. Föregående mötes protokoll.

Protokollet gicks igenom och lades därefter till handlingarna

3. Ekonomi.

Nye kassören har gjort en översikt för hela ekonomibiten, gjort en kontoplan och skapat verifikationer för alla utlägg. På bank har vi ca 86000 och på Ruterkontot ca 24000.

Birgitta har inköpt dator, mus och skrivare. Tillkommer gör installation av vissa program, kostnad hittills ca 4000.

BESLUT: Utbildningskontot ska ligga som ett eget konto och fonden får i år 3:- per medlem.

4. Tävlingar.

Per-Åke hade gjort ett förslag till spelprogram som gemensamt gicks igenom och det kompletterades med vissa datum för Rallytävlingarna och DM-tävlingarna.

Följande beslut fattades:

BESLUT: Per-Åke skriver på hemsidan om att alla klubbar kan söka arrangemang av DM-tävlingarna.

BESLUT: Steven tillfrågar Strängnäs BK vilket datum de vill arrangera Gripenträffen, Per-Åke sätter sedan datum för Smeracet.



BESLUT: I Mälarrallyt räknas de 5 bästa tävlingarna av 7. Alla tävlingar har samma poängskala.

BESLUT: Tävlingarna på Realbridge fortsätter med spel den 12:e juli sedan görs en utvärdering. Om det blir ett uppehåll görs en omstart när Bridgefestivalen och OS är slut.

BESLUT: Punkten om sommarspel ska, om det behövs, uppdateras av Lennart.

BESLUT: Per-Åke lägger ut spelprogrammet på hemsidan snarast, vissa datum kan kompletteras senare.

5. Utbildningar.

Ambitionen är att genomföra en Ruterutbildning under hösten 2021 och en TL-utbildning steg 1 under våren 2022. De kommer troligen att genomföras på söndagar.

BESLUT: Att Nisse Andersson tillfrågas av Elisabeth om att vara kursledare.

6. Kommunikation/Information.

På hemsidan finns Skinnskatteberg och Fagersta upptagna som aktiva klubbar trots att de inte har någon verksamhet (det är, enligt info från Bo Wiker, beslutat att Fagersta ska läggas ner). Birgitta frågar Förbundet om Skinnskatteberg kan plockas bort från hemsidan nu, och Fagersta när deras medlemmar bytt klubb, för vi har inte behörighet att göra det.

Under hösten ska alla i styrelsen skriva en kort presentation om sig själv på hemsidan. Birgitta informerade från mötet om Livebridge som de flesta klubbar deltagit i. Vi måste alla försöka få tillbaka tappade medlemmar till klubbarna när livespelet kan starta upp.

7. Övriga frågor.

BESLUT: Att använda den stående dagordningen och att alla i styrelsen kan fylla på med egna underpunkter.

BESLUT: Per-Åke försöker hitta stadgarna på gamla USB-minnen, om det misslyckas försöker Steven få det vi har på papper inläst till ett worddokument på tex Arkitektkopia. När detta är gjort ansvarar Lennart för att de revideras och kommer in på hemsidan.

BESLUT: På Distrikttävlingsledarträffen, som i år är digital, deltar Per-Åke och Elisabeth.

BESLUT: Att använda den verksamhetsplan som Lennart skrivit och komplettera den efterhand. Den ska sedan presenteras på nästa ordinarie årsmöte.

BESLUT: Till Riksstämman i november åker Lennart och troligtvis Per-Åke. De har mandat att komma till Örebro på fredagskvällen om de så önskar.

BESLUT: Det verkställande utskottet (VU) ska bestå av Ordförande, Kassör och Distrikttävlingsledare. Till nästa årsmöte ska vi föreslå att det inte behövs något VU, så vi kan stryka det från stadgarna.

BESLUT: Att Lennart bokar ett möte med SISU i september för att se vad de kan hjälpa oss med. Bland annat ska vi informera oss om "Idrott Online".

BESLUT: Att alla ska svara på de mail som kommer, både från medlemmar utifrån och från övriga i styrelsen. I styrelsemailen ska avsändaren uppge om den vill ha enskilda svar, dvs bara till avsändaren. Sägs inget om det ska man svara till alla i styrelsen.



BESLUT: Att milersättningen ska vara kr 18.50, så att den följer den statliga ersättningen.

BESLUT: Att Ulf gör en manual om hur vi hanterar olika ersättningar.

BESLUT: Att blanketten för personliga utlägg ska användas för att underlätta för kassören. Lämpligen kan man skriva ut den hemma före mötet och ta med den och fylla i efter mötet och lämna direkt till kassören.

Efter en diskussion om ersättningar för deltagande i SM-Tävlingar enades vi om en speciallösning för årets tävlingar.

BESLUT: Att de som i år kvalat i andra distrikt pga inställda eller ej beslutade tävlingar får sin avgift betald av MBF.

BESLUT: Att man får sin avgift betald när man kvalat in i det egna distriktet. Har man kvalat in med partner från annat distrikt i det egna distriktet får man betalt för sig själv. Har man kvalat i annat distrikt får man inte avgiften betald. BEGÄRAN om ersättning skall skickas till kassören efter genomförd tävling.

BESLUT: Att Per-Åke skriver om texten under punkten "sanktionerade tävlingar" på hemsidan så att alla kan förstå vad som menas och vad/hur klubbarna ska göra.

BESLUT: Att inga sanktionsavgifter tas ut under det pågående verksamhetsåret eftersom många klubbar nu har en svagare ekonomi.

BESLUT: Att MBF ska arrangera tävlingar med enbart HCP-beräkning på försök, när livebridge åter är möjligt. Dessa hålls troligen på söndagar och spelas över 24 brickor. Detta kommer att kommuniceras på hemsidan och via massmail när det blir aktuellt.

BESLUT: Att försöka ha en något tätare mötesfrekvens åtminstone detta verksamhetsår nu när det händer mycket med uppstarter o dylikt.

8. Datum för nästa möte.

Beslöts att nästa möte blir den 29:e augusti kl 16.00 i Eskilstuna.

9. Mötets avslutande.

Ordförande tackade alla för bra diskussioner och ett aktivt deltagande i mötet och avslutade därefter mötet.

Lennart Ekholm
Sekreterare

Birgitta Samuelsson
Ordförande

